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Vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren) aan de Minister 
van Veiligheid en Justitie over een door terrorisme-experts verwachte aanslag 
(ingezonden 11 juni 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Hoe gevaarlijk zijn naar Delft teruggekeerde 
Syriëgangers»?1 

Vraag 2
Hoe oordeelt u over de uitlating van een terrorisme-expert die aangeeft dat 
het ondoenlijk is de hele groep uit Syrië teruggekeerde jihadisten in de gaten 
te houden? Kan een antwoord worden gegeven in relatie tot de bewering van 
het kabinet dat iedere teruggekeerde Syriëganger in beeld is en wordt 
gevolgd? 

Vraag 3
Wat is uw oordeel over de verwachting van terrorisme-experts dat het een 
kwestie van tijd is voordat er opnieuw, na de moordpartij in een Joods 
museum in Brussel, een aanslag wordt gepleegd? 

Vraag 4
Wordt het, gezien de visie van terrorismedeskundigen, geen tijd in te zetten 
op het middel van administratieve detentie teneinde zeker te zijn dat iedereen 
werkelijk in beeld is? Zo nee, met welke maatregelen zullen de ernstige 
zorgen van de terrorisme-experts worden weggenomen?

1 http://m.ad.nl/ad/m/nl/1012/Nederland/article/detail/3668709/2014/06/07/Hoe-gevaarlijk-zijn-naar-
Delft-teruggekeerde-Syriegangers.dhtml?originatingNavigationItemId=5585
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